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Zápisnica z riadneho zasadnutia Výboru mestskej časti 
JUH konaného dňa 10.03.2025 

v zborovni ZŠ Východná 9 

Prítomní poslanci:  Dominik Gabriel, Mgr. Martina Gabrhelová, Mgr. Marián 
Bohuš, Mgr. Ján Forgáč, MBA Peter Hošták, PhD., Bc. 
Mária Machová 

Neprítomní poslanci: Patrik Žák, B.S.B.A. 

Hostia: Igor Zajaček, zástupca náčelníka MsP, Ing. Roman Jaroš, 
riaditeľ MHSL m.r.o. 

Garant VMČ Juh: Ing. Peter Ondruš 

 
Program VMČ Juh 

 
1. Otvorenie 
2. Odpovede na požiadavky z minulého zasadnutia 
3. Nové požiadavky poslancov a občanov 
4. Rôzne, diskusia a záver 
 

1. Otvorenie 
Na úvod predseda Výboru mestskej časti Juh Dominik Gabriel privítal všetkých 

prítomných, ospravedlnil z neúčasti viceprimátora Žáka, otvoril zasadnutie výboru, 
skonštatoval, že výbor je uznášania schopný, informoval o programe v pozvánke a dal 
o ňom hlasovať. 

 

Hlasovanie o programe: 

ZA 6 predseda VMČ Gabriel, poslanci Bohuš a Hošták, 
poslankyne Machová a Gabrhelová, viceprimátor Forgáč 

PROTI 0  
ZDRŽAL SA 0  

Výsledok hlasovania: Program bol schválený 

 
Predsedajúci poďakoval prítomným poslancom za hlasovanie a otvoril diskusiu 

k zmenám alebo návrhom na zmenu programu v pozvánke. 
 
Predsedajúci ukončil diskusiu k zmenám alebo návrhom na zmenu programu 

v pozvánke, do ktorej sa nikto neprihlásil a dal hlasovať o schválení nezmeneného 
programu: 

 

Hlasovanie o programe ako celku bez zmien a návrhov programu: 

ZA 6 predseda VMČ Gabriel, poslanci Bohuš a Hošták, 
poslankyne Machová a Gabrhelová, viceprimátor Forgáč 

PROTI 0  
ZDRŽAL SA 0  

Výsledok hlasovania: Program bol schválený 
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Predsedajúci poďakoval prítomným poslancom za hlasovanie a otvoril ďalší bod 

programu. 
 

2. Odpovede na požiadavky z minulého zasadnutia - február 2025 
 
4302 predsedkyňa SMB 2496, p. Ševčíková: "Žiadam o orezanie drevín na ulici 
Mateja Bela v zmysle príloh" (priložené foto a žiadosť) 
Odpoveď MHSL: Orez drevín bude realizovaný v priebehu mesiaca apríl tohto roka. 
 
4303 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o preverenie a stanovisko, či nový 
chodník vybudovaný súkromným investorom v lokalite pri ZŠ Východná nemá byť z 
hľadiska bezpečnosti opatrený zábradlím kvôli riziku pádu." (priložené foto) 
Odpoveď ÚM: Umiestnenie zábradlia nie je v tomto prípade nutné, nakoľko ide o svah 
širší ako 1 m. Skôr by som sa priklonila k výsadbe vhodnej zelene, ktorá by mohla 
tvoriť vodiacu bariéru. 
 
4304 občan p. Piffl: v súvislosti s realizáciou údržby týkajúcej sa požiadavky 4272 
žiada vyčistiť v križovatke Saratovská a Gen. Svobodu aj druhý žľab, ktorý je 
umiestnený cca 4 m od už vyčisteného žľabu a zároveň sa pýta prečo neboli oba žľaby 
vyčistené naraz, keď v požiadavke sú citované žľaby a nie žľab. Taktiež sa pýta, prečo 
ak sa idú čistiť žľaby od lístia tak sa neodstránia listy aj v jeho blízkosti, nakoľko sa 
žľaby opäť pri najbližšom daždi zanesú a vyčistenie tak stráca účel. (lokalita Gen. 
Svobodu pri vysunutých prechodoch pre chodcov) 
Odpoveď MHSL: Druhý žľab na chodníku pri križovatke ulíc Saratovská / Gen. 
Svobodu bol vyčistený . Lístie v zeleni je zbierané v rámci celoplošného kosenia. 
 
4305 občan p. Piffl: sa pýta, v akej fáze je jeho žiadosť na výrub dreviny druhu 
Marhuľa v lokalite ZO Bočkove sady na pozemkoch Mesta Trenčín. Bol výrub 
povolený? 
Odpoveď ÚSaŽP: Nakoľko sa drevina nachádza na území mimo zastavaného územia 
- povoľujúcim orgánom je Okresný úrad Trenčín, p. Piffl bol o tomto informovaný a 
bude sám podávať žiadosť na výrub dreviny na príslušný orgán. 
 
4306 občan p. Turek: upozorňuje, že v lokalite za OC Južanka prichádza k 
poškodzovaniu odtokových žľabov umiestnených vedľa chodníka osobnými a 
dodávkovými vozidlami, ktoré sú zrejme vpúšťané vlastníkom z dôvodu zásobovania. 
Žiada o riešenie tejto situácie. 
Odpoveď MHSL: Správca komunikácií preveril podnet a podnikli sme kroky k náprave 
poškodenia a zabránenia ďalšiemu poškodzovaniu priľahlého žľabu. 
 

3. Nové požiadavky poslancov a občanov 
Predsedajúci vyzval prítomných o nové požiadavky. 

 
4374 občianka p. Téglašiová: "V nadväznosti na odpoveď k požiadavke 3956 
"Odumretý strom bude odstránený. Na jeho miesto bude možné vysadiť nový v 
priebehu roka 2025." žiadam o zváženie výsadby konkrétnej dreviny na tomto mieste, 
a to konkrétne druh dreviny moruša (stromová malina)." 
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4375 občianka p. Téglašiová: "Žiadam o orez kríkov (zlatý dážď) a prípadné 
odstránenie prerastlých drevín (stromov) zasahujúcich a prerastajúcich do oploteného 
ihriska vo vnútrobloku Halalovka (48.873376, 18.047930)." (priložené foto) 
 
4376 občan p. Omachel: "Žiadam o vyčistenie kríkov (zlatý dážď) a bezprostredného 
okolia v blízkosti oploteného ihriska v lokalite Halalovka (48.873376, 18.047930) od 
odpadkov a nečistôt." (priložené foto) 
 
4377 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o riadne dočistenie znečisteného 
povrchu asfaltového ihriska (plochy) a priľahlých chodníkov znečistených blatom po 
nedávnych rekonštrukciách inžinierskych sietí ZSdis (48.873512, 18.047631)." 
(priložené foto) 
 
4378 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam informáciu, či je v rámci pripravovanej 
rekonštrukcie verejného osvetlenia plánované aj vybudovanie nových svetelných 
bodov v lokalite prepojenia Východnej ulice k novej výstavbe Halalovka" (priložené 
foto). 
 
4379 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o kultiváciu existujúceho prírodného 
pešieho prepojenia (cestičky) vedúceho na Východnú ulicu prostredníctvom orezov, 
presvetlenia, odstránenia náletových drevín a krov zabraňujúcich prechodu peších" 
(priložené foto a video). 
 
4380 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o informáciu o termíne otvorenia 
(sprístupnenia) nového detského ihriska - vnútrobloku na Ul. Západná." 
 
4381 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Upozorňujem na nefunkčný bod osvetlenia na 
priechode pre chodcov na Ul. Saratovská pri cintoríne." (priložené foto) 
 
4382 občan p. Piffl: "Žiadam o vyhrabanie starého lístia z detského ihriska v 
kultúrnom stredisku na Kyjevskej. Začína rásť tráva a to lístie ju zničí." (priložené foto) 
 
4383 občianka p. Hromádková: sa pýta na dôvod odstránenia 2 ks drevín na DI 
Bazovského - Šafárikova 
 
4384 občianka p. Hromádková: upozorňuje na chýbajúce vaky určené pre závlahu 
novo vysadených drevín v okolí ulíc Bazovského a Šafárikova 
 
4385 zástupkyňa SVB Gen. Svobodu 2755 p. Čačíková:  žiada v súvislosti s 
požiadavkou 4208 o opravu vstupného chodníka do predmetného BD, navezenie hliny 
na miesta po prácach ZSDIS a následným zatrávnením, vyspádovať a urovnať terén 
zo zadnej časti predmetného BD (priložený PDF sken fotografií aj s pokynmi) 
 
4386 zástupkyňa SVB Gen. Svobodu 2755 p. Čačíková:  v súvislosti s odpoveďou 
na požiadavku 4215 upozorňuje na blížiaci sa termín prísľubu opráv (1Q 2025) 
 
4387 zástupkyňa SVB Gen. Svobodu 2755 p. Čačíková:  upozorňuje na 
nebezpečnosť dopravnej situácie na ulici T. Vansovej pri OC Južanka a Gen. Svobodu 
a následne hore pri MŠ. Doposiaľ tam nie je vytvorený priechod pre chodcov. Žiada o 
návrh riešenia. 
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4388 občianka p. Smejkalová:  upozorňuje na neporiadok v meste. Pýta sa, či sa 
podarí upratať mesto do februára 2026. Žiada aby mesto apelovalo na občanov aj na 
prevádzky v meste aby si upratovali svoje okolie, ktoré je verejne prístupné. 
 
4389 občianka p. Smejkalová:  žiada o výmenu poškodených uličných odpadových 
nádob za nové. Zároveň sa pýta na možnosť vkladania odpadových vriec do 
odpadových nádob aby neboli znečisťované odpadom prípadne na možnosť čistenia 
ich vnútra podobne ako je to pri bio nádobách. 
 
4390 občianka p. Smejkalová:  žiada o dôsledné upratanie po výruboch kde často 
po ich realizácii zostávajú zbytky pilín a vetiev na trávnikoch alebo chodníkoch 
 
4391 občianka p. Smejkalová:  žiada o dôsledné upratovanie na zastávkach MHD a 
SAD a aj za ich prístreškami a v priľahlom okolí. 
 
4392 občianka p. Muráriková: upozorňuje na neporiadok v okolí kontajnerov na ulici 
Jána Halašu 1-22. Pýta sa či mesto neuvažovalo zapojiť maloletých občanov do 
súťažných výziev na upratovanie svojho okolia. 
 
4393 občianka p. Šišovská: v súvislosti s odpoveďou na požiadavku 3249, že k 
oprave poškodeného asfaltového povrchu pri vstupe do garáží na ulici Saratovská 
príde v roku 2024 upozorňuje, že k oprave prišlo len spôsobom odstránenia 
asfaltového povrchu a nie k celkovej oprave. Na ceste sa nachádzajú už výmole, ktoré 
sťažujú pohodlný prejazd. Žiada o bezodkladné riešenie situácie, nakoľko termín 
opravy bol rok 2024. 
 
4394 občianka p. Šišovská: upozorňuje na porušovanie osobnej slobody a verejného 
poriadku osobami zdržiavajúcimi sa v okolí prevádzky Pueblo. Osoby bývajú často pod 
vplyvom alkoholu, sú agresívne a obťažujú ostatných spoluobčanov. Žiada o 
bezodkladné riešenie situácie. 
 
4395 občianka p. Šišovská: upozorňuje na znečistené kvetináče odpadom od osôb 
požívajúcich zakúpený alkohol a cigariet pri prevádzke Terno na ulici Západná. Žiada 
o ich odstránenie alebo riešenie situácie. 
 
4396 občianka p. Šišovská: sa pýta či na DI Západná bude aplikovaný aj kamerový 
systém na kontrolu DI. Otázku kladie v obave o obsadení DI  po jeho otvorení skupinou 
osôb, ktorá porušuje verejný poriadok pri prevádzke Pueblo. Kamerový systém by ich 
mohol odradiť alebo mať ich konanie pod kontrolou. 
 
4397 poslankyňa p. Machová: v súvislosti s porušovaním verejného poriadku pri 
prevádzke Pueblo sa pýta na možnosť inštalácie akustických odpudzovačov 
"neželaných návštevníkov", ktoré používajú obchodné reťazce. 
 
4398 občan p. Piffl: žiada o vyčistenie komunikácií od odpadu, ktorý vznikol na ulici 
Rázusa po výruboch. Pracovníci to len pohrabú čo pri malých konároch alebo pilinách 
nestačí. Bude treba aj zametať. 
 
4399 občan p. Lichvár: žiada o osvetlenie chodníka od otoču na ulici Gen. Svobodu 
až po BD Liptovská 7642/1H 
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4400 občan p. Lichvár: žiada o osadenie betónového pingpongového stola s kovovou 
sieťkou v lokalite BD Liptovská 7369 - 7642 alebo v plánovanom DI v tejto lokalite 
 
4401 občan p. Lichvár: žiada o osadenie odpadových nádob na psie exkrementy v 
lokalite BD Liptovská 7369 - 7643 
 
4402 občan p. Lichvár: žiada o zriadenie venčovísk pre psov v lokalite BD Liptovská 
7369 - 7643 
 
4403 občan p. Lichvár: žiada o osadenie spomaľovača na ulici Liptovská pri BD 
7642/1G 
 
4404 občan p. Lichvár: sa pýta či je možnosť k nahliadnutiu k situácii výstavby BD, 
ktoré sa stavajú za vodným zdrojom Liptovská a BD 7827 až 7841. 
 
4405 občan p. Lichvár: sa pýta prečo sa povoľuje výstavba v lokalite JUH s tak 
vysokými opornými múrmi. Prečo sa nestavia v podobnej architektúre ako sú 
postavené BD zo staršieho obdobia. 
 
4406 občan p. Lichvár: sa pýta prečo sa povoľuje výstavba v lokalite JUH s náhradou 
zelene na streche alebo privátnych záhrad. Ostatní obyvatelia BD takto prichádzajú o 
verejnú zeleň. 
 
4407 poslanec, p. Hošták: Chodník na Brezinu v lokalite BD Liptovská / vodný zdroj. 
Počas zasadnutia VMČ zaznela obava, že trasa novobudovaného chodníka bude 
situovaná popri 6m vysokom opornom múre („bude na vrchu“) a chodník nebude 
plnohodnotne slúžiť svojmu účelu („nakoľko ľudia ktorý sa boja výšok tadiaľ proste 
neprejdú“). Prosím stanovisko odborných útvarov k tejto pripomienke (t.z. k obave 
občanov z „neprimeraného vertikálneho rozdielu v teréne pri budovaní komunikácie 
pre chodcov v danej lokalite“). 
 

Predsedajúci poďakoval prítomným za nové požiadavky. 
 

4. Rôzne, diskusia a záver 
 

Predseda VMČ Juh Dominik Gabriel otvoril bod programu a vyzval prítomných o 
diskusiu a príspevky k bodu programu. 

Do diskusie sa prihlásil viceprimátor Forgáč, ktorý prítomných poslancov 
informoval o zámere umelca v oblasti graffiti vytvoriť svoje dielo v lokalite podchod pod 
ulicou Saratovská. Prítomných oboznámil, že schvaľovanie umeleckého diela podlieha 
v zmysle VZN a je v kompetencii mestského kurátora. Umelecké dielo bude 
vyhotovené bezodplatne. Predsedajúci poďakoval za príspevok a vyzval prítomných 
o ďalšie príspevky do diskusie. 

Do diskusie sa nikto ďalší neprihlásil a tak predsedajúci uzavrel bod programu. Na 
záver predseda VMČ JUH Dominik Gabriel poďakoval prítomným za účasť. 

 
Nasledujúce zasadnutie sa bude konať podľa harmonogramu a v zmysle pozvánky. 
 

Zapísal: Ing. Peter Ondruš 
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V Trenčíne, 14.03.2025 
 
  

Dominik Gabriel                         
predseda VMČ JUH 
 


